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Hartelijk	welkom!
Alstublieft:	hier	het	laatste	nieuws	uit	de
gemeenteraad.	Een	hartelijk	welkom	aan
de	nieuwe	abonnees.	Leuk	dat	u	zich
interesseert	in	de	lokale	politiek.	In	deze
nieuwsbrief	nemen	we	u	mee	naar	de
onderwerpen	waarover	gesproken	is
tijdens	de	raadsvergadering	van	dinsdag
13	juli	en	woensdag	14	juli.		Fijn	dat	u
meeleest.

Tijdens	deze	raadsvergaderingen	werd	de
kadernota	2022	vastgesteld.	In	de	kadernota
staan	de	(financiële)	kaders	voor	het	beleid
van	de	onze	gemeente.	Daarnaast	werd	er
gesproken	over	de	uitwerking	van	zeven
investeringsprogramma's	in	het	kader	Agenda
Dordrecht	2030,	de	Gemeenschappelijke
Regeling	Drechtsteden	(GR	Drechtsteden),	de
eigen	bijdrage	crisis	dak-	en	thuislozen	en	de
ligplaatsen	voor	museumschepen	aan	de
kade	bij	de	Biesboschhal.	De	onderwerpen
aanvullend	budget	renovatie
Engelenburgerbrug	en	het	Gemeentelijk
Rioleringsplan	zijn	ook	aan	de	orde	geweest.	

In	deze	nieuwsbrief	komen	de	woorden
"motie"	en	"amendement"	voor.	Graag	staan
we	even	stil	bij	de	betekenis	van	deze
woorden.	Een	motie	is	meestal	een	oproep	of
verzoek	van	de	raad	aan	het	college	om	voor
een	bepaalde	datum	iets	uit	te	zoeken,	de
raad	over	een	onderwerp	te	informeren	of	de
raad	een	voorstel	over	een	onderwerp	te
doen,	klik	hier	voor	meer	uitleg	over	een
motie.	Met	een	amendement	kan	de	raad	een
voorstel	doen	dat	zij	op	dat	moment
behandelt	op	concrete	onderdelen	wijzigen.
Klik	hier	voor	meer	uitleg	over	een
amendement.

Vaststellen
kadernota	2022

De	gemeenteraad	heeft	in	de	vergadering	van
13	juli	de	Kadernota	vastgesteld	en	daarmee
de	(financiële)	kaders	voor	het	beleid	van	de
gemeente	voor	komend	jaar	bepaald.

Belangrijke	thema's	zijn	onder	meer:
het	herstel	na	corona	
het	oplossen	van	knelpunten	op	de
woningmarkt,	zoals	het	tekort	aan	sociale
huurwoningen	in	de	stad
meer	ruimte	voor	bomen
het	tegengaan	van	zwerfafval
de	veiligheid	in	de	buurt	en
de	aanpak	van	de	leefbaarheid	in
Kromhoud	en	omgeving.
	

Door	verschillende	fracties	werden
wijzigingsvoorstellen	(amendementen)
ingediend,	maar	deze	voorstellen	haalden
geen	meerderheid.	Dit	ging	om	verlaging	van
de	hondenbelasting,	het	besparen	op	de
viering	van	450	jaar	Eerste	Vrije
Statenvergadering	ten	bate	van	het
cultuurbeleid	en	het	structureel	in	de
begroting	opnemen	van	onder	meer	gratis	OV
voor	65-plussers.

Wel	werden	een	aantal	moties	aangenomen
waar	het	college	van	burgemeester	en
wethouders	uitvoering	aan	zal	geven:	dit	ging
om:

een	voorstel	van	GroenLinks	en	de	PvdA
om	menstruatieproducten	te	verstrekken
onder	(jonge)	vrouwen	die	hier	geen	geld
voor	hebben	via	onder	andere	scholen,
sportverenigingen	en	andere
maatschappelijke	organisaties
een	voorstel	van	de	VVD	en	Gewoon	Dordt
om	bouwplannen	via	digitale	instumenten,
bijvoorbeeld	virtual	reality,	beter	in	beeld
te	brengen
een	voorstel	van	CDA,	Beter	voor	Dordt,
VVD,	CU-SGP,	VSP,	SP,	Fractie	Jager	en	de
PVV	om	een	aanpak	te	ontwikkelen	die	het
probleem	van	het	zwerfafval	kan	oplossen
een	voorstel	van	CDA,	D66,	CU-SGP	en
Beter	voor	Dordt	voor	groenere
schoolpleinen
een	voorstel	van	Gewoon	Dordt	om	te
inventariseren	waar	de	gemeente	bij	kan
dragen	aan	het	inlopen	van	achterstanden
bij	leerlingen	in	het	onderwijs	als	gevolg
van	corona	door	middel	van	verbindende
activiteiten	als	sport	en	cultuur.

Reserveringen
Agenda	Dordrecht

2030
In	2019	ontving	Dordrecht	een	kleine
370	miljoen	euro	uit	de	verkoop	van
aandelen	Eneco.	Een	groot	deel	van	dat
geld	heeft	het	stadsbestuur
gereserveerd	voor	de	'Agenda	Dordrecht
2030'.	Hiermee	wil	de	gemeente,	met
andere	partners	zoals	de	provincie	en	de
rijksoverheid,	investeren	in	de	groei	van
het	aantal	woningen	en	inwoners,	het
aantrekken	van		bedrijven,
duurzaamheid,	de	binnenstad	en	een
betere	toekomst	voor	jongeren.

Met	een	nadere	uitwerking	van	deze	plannen
in	een	zevental	investeringsprogramma's
heeft	een	meerderheid	van	de	gemeenteraad
op	13	juli	ingestemd.	Het	grootste	deel	van
het	geld	gaat	naar	groei	van	de	stad.
Voorstellen	van	GroenLinks	en	D66	om	meer
te	investeren	in	duurzaamheid	haalden	geen
meerderheid.

D66	protesteerde	tegen	het	ontbreken	van
een	uitgewerkt	plan	voor	de	binnenstad.	Toch
koos	de	meerderheid	van	de	raad	er	voor
alvast	geld	te	reserveren	voor	de	binnenstad
in	afwachting	van	nadere	plannen.	Verder
stelde	Gewoon	Dordt	dat	investeringen	in
onderwijs	al	grotendeels	door	het	Rijk	worden
gedaan	en	dat	de	gemeente	daar	dus	minder
hoeft	te	doen.	De	raad	kiest	evenwel	in
meerderheid	voor	een	extra	investering	in	het
onderwijs	om	daarmee	achterstanden	in	te
lopen.	Wel	werd	een	motie	aangenomen	van
de	VVD,	Gewoon	Dordt,	Beter	Voor	Dordt	en
de	VSP	om	geld	van	het	Rijk	te	verrekenen
met	deze	reservering.

Een	andere	motie	van	de	VVD,	Gewoon
Dordt,	Beter	Voor	Dordt	en	de	VSP	om	de
(kwetsbare)	kinderen	centraal	te	stellen	en
niet	alleen	de	geselecteerde	11	scholen	kon
eveneens	rekenen	op	een	meerderheid.
	
Verder	vroegen	de	SP,	GroenLinks,	Gewoon
Dordt,	de	VSP,	de	PVV,	de	PvdA,	D66,	en
fractie	Jager	ter	raadsvergadering	om	de
investering	in	sportparken	onderdeel	van	het
programma	voor	de	Dordwijkzone	te	maken,
maar	Beter	Voor	Dordt,	VVD,	CDA	en	de
ChristenUnie-SGP,	samen	een	meerderheid	in
de	raad,	vinden	dat	dit	op	een	andere	wijze
betaald	moet	worden.

Gemeenschappelijke
Regeling
Drechtsteden
De	raad	heeft	voor	een	tweede	keer
gesproken	over	de	concepttekst	van	de
Gemeenschappelijke	Regeling	(GR)
Drechtsteden.	De	raad	is	ingegaan	op	twee
amendementen	en	drie	moties	die	zijn
ingediend.	Het	raadsvoorstel	zelf	is
aangenomen.

De	raad	heeft	verschillende	wensen,
bedenkingen	en	opmerkingen	geplaatst	die
het	college	meeneemt	in	de	uitwerking	van
de	definitieve	regeling.

Het	amendement	van	GroenLinks	stelt	voor
om	pas	toestemming	te	verlenen	aan	het
college	om	de	gemeenschappelijke	regeling
aan	te	gaan	als	de	definitieve	tekst	gereed	is.
Dit	wordt	naar	verwachting	in	het	najaar	aan
de	raad	voorgelegd.	Dit	amendement	is
aangenomen.

SP	pleit	er	in	haar	amendement	voor,	dat	de
lokale	invulling	van	het	beleid	niet	door	het
college	bij	het	algemeen	bestuur	neergelegd
kan	worden.	De	bedoeling	van	de	nieuwe
manier	van	samenwerken	is	erop	gericht	om
raden	zelf	over	het	lokale	beleid	te	laten	gaan
op	het	sociale	domein.	Hier	is	de	raad	niet	in
meegegaan	en	het	amendement	is
verworpen.

CDA	heeft	een	motie	ingediend	gericht	op	de
stemverhouding	in	de	nieuwe	GR	die	een
redelijk	compromis	moet	zijn	tussen	de
positie	van	Dordrecht	(aantal	cliënten	c.q.
aantal	inwoners)	enerzijds	en	een	redelijke
zeggenschapspositie	van	alle	deelnemende
gemeenten	anderzijds.

De	PvdA	pleit	in	haar	motie	dat
gemeenteraden	beleidsruimte	in	principe
moeten	kunnen	vertalen	naar	lokaal	beleid	en
dus	maatwerk	moeten	kunnen	opstellen.
Beide	moties	zijn	aangenomen	door	een
meerderheid	van	de	raad.

VVD	pleit	er	voor	dat	de	dat	meerderheid	van
de	stemmen	bij	besluitvorming	over
begrotingswijziging	en	bijdrage	verordening
voldoende	zou	moeten	zijn	in	plaats	van
instemming	van	drie	gemeenten.	Die	motie	is
verworpen.

Eigen	bijdrage
crisisopvang	dak-
en	thuislozen
Het	raadsvoorstel	beschermd	wonen	en
opvang	is	aangenomen	en	op	initiatief	van	de
PvdA	is	het	de	eigen	bijdragen	voor	de
crisitopvang	eruit	gehaald.	Dak-	en	thuislozen
betalen	€	5	voor	een	overnachting	in	de
crisisopvang.	Het	raadsvoorstel	over	de
verordening	is	daarna	ook	aangenomen.	De
wethouder	gaat	in	overleg	met	het	Leger	des
Heils	over	de	betekentis	van	dit	besluit.

Tweede	fase
Leefwerf	De
Biesbosch
VSP,	PvdA,	D66,	PVV,	SP,	Fractie	Jager,
GewoonDordt	en	GroenLinks	dienden	een
motie	vreemd	aan	de	orde	van	de	dag	(een
verzoek	aan	het	college	over	een	niet	op	de
agenda	staand	onderwerp)	in	over	de
realisatie	van	fase	2	van	burgerinitiatief
Leefwerf	De	Biesbosch	in	het	Wantij	bij
Stadswerven.

In	deze	tweede	fase	wil	Stichting	Leefwerf	De
Biesbosch	nog	drie	ligplaatsen	voor
museumschepen	realiseren	aan	de	kade	bij
de	Biesboschhal.	Vorige	week	is	hierover
gesproken	in	de	commissie	fysieke
leefomgeving	en	was	de	conclusie	dat	er
meer	tijd	nodig	is	om	alle	belangen	van
verschillende	partijen	die	bij	de	ontwikkeling
van	Stadswerven	betrokken	zijn	helder	te
krijgen.

Met	de	motie	wilden	de	indieners	het	college
nu	toch	alvast	een	aantal	opdrachten
meegeven	zoals	het	inzetten	van	de	vrij
komende	aanlegsteigers	van	de	Waterbus
voor	de	tweede	fase	van	de	Leefwerf	en	het
opstarten	van	overleg	met	alle	partijen.	Het
college	ontraadde	de	motie	omdat	deze
volgens	het	college	deels	onuitvoerbaar	is.

VVD,	CDA,	ChristenUnie-SGP	en	een	deel	van
de	Beter	voor	Dordtfractie	vonden	ook	dat	er
nog	te	veel	onduidelijk	is	en	dat	daarom	de
tijd	moet	worden	gegund.

Zij	stemden	tegen	de	motie.	Alle	andere
fracties	stemden	wel	voor	waarmee	de	motie
werd	aangenomen.	Het	college	gaat	nu
bespreken	wat	zij	met	de	aangenomen	motie
gaat	doen.

Aanvullend	budget
renovatie
Engelenburgerbrug
De	raad	heeft	een	aanvullend	budget	van	4
miljoen	euro	beschikbaar	gesteld	voor	de
renovatie	van	de	Engelenburgerbrug.

Tot	nu	toe	was	al	8,5	miljoen	euro
beschikbaar,	maar	de	nodige	tegenvallers
hebben	voor	veel	extra	werk,	hoge
meerkosten	en	vertraging	gezorgd.

Het	opknappen	van	de	Engelenburgerbrug	is
een	complex	project	dat	uit	veel	verschillende
onderdelen	bestaat.	De	status	als
rijksmonument	maakt	het	project	nog
complexer.

De	planning	is	dat	het	project	in	het	1e

kwartaal	van	2022	wordt	afgerond	waarna
het	ook	met	de	raad	wordt	geëvalueerd.

Gemeentelijk
Rioleringsplan
De	raad	heeft	ingestemd	met	het
gemeentelijk	Rioleringsplan	2021-2025.

Daarin	is	onder	andere	een	jaarlijks	budget
van	600.000	euro	opgenomen	om	de
leefomgeving	zo	in	te	richten	dat	een	teveel
aan	regenwater,	maar	ook	een	tekort	aan
water	én	hitte,	niet	tot	schade	leidt,	ook	in
een	klimaat	met	zwaardere	en	onregelmatige
regenbuien.

Terugblik	webinar
"Raadslid,	iets	voor
jou?"
Op	dinsdag	6	juli	woonden	zo'n	100	geïnteresseerden
Dordtenaren	het	webinar	"Raadslid,	iets	voor	jou?"	live
bij.	Door	het	webinar	krijgen	inwoners	inzicht	in	de
lokale	politiek	en	met	name	in	de	rol	van
gemeenteraadslid.	Want	wat	doet	een	raadslid	precies?
Krijgt	een	raadslid	betaalt?	Kan	iedereen	raadslid
worden?	Deze	en	nog	meer	interessante	vragen
stelden	de	deelnemers	voorafgaand	aan	het	webinar,
maar	ook	live	tijdens	de	uitzending	door	middel	van	de
chatfunctie.	De	vier	aanwezige	raadsleden
beantwoordden	de	vragen.	Bent	u	geïnteresseerd	in
het	webinar	of	wilt	u	het	op	uw	gemak	nog	eens	terug
kijken?	Dat	kan	via	raad.dordrecht.nl.
	

Uitnodiging
kennismaking	politieke
partijen
Als	vervolg	op	het	webinar	organiseren	we	een
kennismaking	tussen	politieke	partijen	en
geïnteresseerden.	U	bent	ook	uitgenodigd!	Deze
bijeenkomst	vind	plaats	op	woensdag	8	september	in
het	stadskantoor,	mits	de	coronamaatregelen	dit
toelaten.	Aansluitend	is	er	de	mogelijkheid	om	een
commissievergadering	bij	te	wonen,	fysiek	als	de
maatregelen	het	toelaten	en	anders	vanaf	uw
computer	via	een	livestream.
	

Zomerreces
Het	zomerreces	van	de	gemeenteraad	start	op
maandag	19	juli	tot	en	met	vrijdag	27	augustus.
Daarna	pakt	de	raad	haar	werkzaamheden	weer	op.

De	eerste	commissievergaderingen	na	het	reces
vinden	plaats	op:

dinsdag	31	augustus	
woensdag	8	september
dinsdag	14	september	

De	volledige	kalender	vindt	u
op	https://raad.dordrecht.nl/kalender/2021/september

Raadsinformatie
Na	het	zomerreces	informeren	wij	u	in	welke	vorm	de
vergaderingen	plaats	gaan	vinden,	dit	is	afhankelijk
van	de	maatregelen	rondom	het	coronavirus.	

Alle	vergaderstukken	en	agenda's	van	de	raad	zijn
online	beschikbaar.	U	kunt	via	deze	link	vergaderingen
terugkijken.	

Website	gemeenteraad
Nieuws	van	de	gemeenteraad	is	ook	te	vinden	op
de	website	van	de	gemeenteraad.

Blijf	op	de	hoogte,	volg
ons	op	Facebook
Volg	de	gemeenteraad	van	Dordrecht	ook	op	Facebook
via	Gemeenteraad	Dordrecht
(@GemeenteraadDordrecht)

of	volg	ons	op	Twitter
Volg	de	raad	op	twitter:	
@raaddordt
#raad078

Deel	uw	mening	met	de
raad
Wilt	u	inspreken	over	een	van	de	onderwerpen	op	de
agenda	van	commissievergaderingen?	
Hier	leest	u	hoe	dat	werkt.

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.
Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt	u	zich	hier	afmelden.

U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.
Voor	een	goede	ontvangst	voegt	u	raadsgriffie@dordrecht.nl	toe	aan	uw	adresboek.




